

环境管理体系认证证书

证书注册号: 25023E10547R1M

兹证明

江苏宏微科技股份有限公司

统一社会信用代码: 913204007919521038

注册地址:常州市新北区华山路18号 审核地址:江苏省常州市新北区华山路18号 江苏省常州市新北区新竹路5号

环境管理体系符合

GB/T24001-2016 idt ISO14001:2015 标准

认证所覆盖范围

电力半导体芯片的设计、开发、制造和销售 电力半导体模块的设计、开发、制造和销售;分立器件的设计、开发和销售

颁证日期: 2023年07月19日 初次获证日期: 2020年07月13日 有效期至: 2026年07月12日 按照认证要求,每次监督审核时间与上次现场审核时间间隔不能超过12个月、年度监督合格后证书有效;



Certificate Registration No: 25023E10547R1M

Hereby certify that

MACMIC Science & Technology Co., LTD.

Unified social credit code: 913204007919521038

Registration Address: No.18, Hua Shan Road, Xinbei District, ChangZhou City

Audit Address: No.18, Hua Shan Road, Xinbei District, ChangZhou City, Jiangsu Province No.5, Xin Zhu Road, Xinbei District, ChangZhou City, Jiangsu Province

Environmental Management System Certification management system in line with

GB/T24001-2016 idt ISO14001:2015 standard

Scope of Certification

Design, Develop, Manufacturing and sales for power semiconductor chip Design, Develop Manufacturing and sales for module Design, Develop and sales for component of device

Date of Issue: Jul 19, 2023 Date of Initial Certificate: Jul 13, 2020 Date of Expiry: Jul 12, 2026 According to the requirements of the certification, during validity period of the certificate a surveillance audit should be carried out once within each 12 months. The certification is only valid within the scope of administrative license of the certification holder.

SURVEILLANCE 1





ZhongQiu United International Certification (Beijing) Co., Ltd. 2-2309, Sailing Building, Majiapu West Road 15, Fengtai District, Beijing, PR China, Tel: 010-57484188 Please scan the QR code or access www.zqzqzq.org for checking validity of the certification. Certificate relevant information is also available at CNCA official website www.cnca.gov.cn.



Environmental Management System Certification